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Protokół nr VIII 

z VIII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 19 grudnia 2024 r. 

VIII sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Wąwolnica, ul. Lubelska 39. 24-160 Wąwolnica 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 r. o godz. 14:15, a zakończono o godz. 15:50 tego samego 

dnia. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca na wstępie przywitała wszystkich zebranych na obradach, Radnych, Pana 

Sekretarza, Panią Skarbnik,  pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców oglądających sesję 

online. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana, nagranie zostanie udostępnione  

na stronie BIP oraz na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca słowami „otwieram VIII sesję Rady Gminy Wąwolnica” oficjalnie otworzyła 

obrady Rady Gminy. Następnie w oparciu o listę obecności oraz potwierdzone kworum  

na tabletach, Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obecnych jest 13 radnych, co stanowi 

wymagane kworum do podejmowania uchwał. Sesja została zwołana prawidłowo. 

 

 

Obecni: 

1. Elżbieta Gąsiorowska 

2. Wanda Gąsiorowska 

3. Renata Hejno 

4. Robert Kałdonek 

5. Dorota Kolibska 

6. Przemysław Kowalski 

7. Sylwia Musiatowicz 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Michał Sadurski 

10. Monika Stadnicka 

11. Ewelina Stefaniak 

12. Alina Szumiata 

13. Iwona Taborek 

14. Elżbieta Tomaszewska 

15. Monika Wargocka 

  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Gminy Wąwolnica.  

Porządek obrad Radni otrzymali w materiałach. Przewodnicząca zapytała o propozycje 

zmian. Radni nie zgłosili propozycji zmian. Przewodnicząca odczytała porządek obrad,  

a następnie przystąpiła do jego realizacji. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2024 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  

z upływem roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2025: 

a) prezentacja uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, 

c) odczytanie opinii komisji stałych, w tym opinii komisji budżetowej, 

d) stanowisko Wójta dotyczące wniosków komisji, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących zmiany rodzaju 

miejscowości z Wąwolnica -Kolonia część wsi Wąwolnica na wieś Wąwolnica-Kolonia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wąwolnica za 2024 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

Wąwolnica na 2025 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli działalności Wójta  

w zakresie realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa budynku dawnego przedszkola 

wraz ze zmianą sposobu użytkowania na Centrum Integracji Społecznej w Wąwolnicy”. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie sesji.  

17.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Wąwolnica.  

 Protokół Radni otrzymali, został umieszczony w eSesji. Przewodnicząca poinformowała,  

że do wczoraj nie wpłynęły do niej żadne uwagi. Radni obecnie też nie zgłosili uwag, wobec 

powyższego Przewodnicząca potwierdziła kworum, następnie przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, 

Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 
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Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z okresu 

międzysesyjnego. 

W sprawozdaniu Wójt mówił o stopniu zaawansowania poszczególnych inwestycji gminnych 

oraz wydarzeniach społecznych i kulturalnych w jakich uczestniczył w tym okresie . min. o: 

• Realizowanej przebudowie ujęcia wody w miejscowości Rąblów, 

• rozpoczętej modernizacji placu targowego w Wąwolnicy wraz z jego funkcjonalnym 

połączeniem z rynkiem miejskim i Placem Maryjnym. Poinformował również, że na  

prośbę kupców, na prośbę mieszkańców, na prośbę pani Przewodniczącej, Wójta też, 

i w wyniku takiego rozeznania, podjęta została decyzja, aby w najbliższym czasie,  

a dokładnie od miesiąca lutego, targ, czyli ten plac targowy, zorganizować na terenie 

naszego rynku w Wąwolnicy. Ze względu na to, że wykonawca  już od lutego 

rozpocznie twarde działania związane z modernizacją placu targowego i po prostu 

fizycznie nie będzie można już tam po prostu tego handlu przeprowadzać. Zadanie ma 

być wykonane  do końca sierpnia 2026 roku, więc przez te półtora roku będziemy ten 

targ organizować właśnie na rynku. 

• Zakończonej przebudowie drogi powiatowej  nr 25 39L droga Karmanowice-Łopatki- 

Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy  chodnika dla pieszych na odcinku 269 metrów, 

• Wynikach przeprowadzonego postepowania dot. zimowego utrzymania dróg,   

• naradzie inwestycyjnej, która odbyła się na terenie parafii w Wąwolnicy. Narada 

dotyczyła projektu pod nazwą Rewitalizacja zabytkowych budynków Parafii 

Rzymskokatolickiej w Wąwolnicy, na który została pozyskana dotacja. 

• Uczestnictwie w walnym zebraniu Lokalnej Grupy Działania Zielony Pierścień oraz   

w Radzie Społecznej Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Celejowie, 

• Spotkaniu z sołtysami podczas sesji Sołtysów, na której rozmawiano o bieżących 

sprawach m.in. o  akcji zima, funduszu sołeckim, kwestiach podatkowych, kwestiach 

gospodarki odpadami … 

• Działaniach promocyjnych i opracowywanym pod nazwą Koncepcja 

zagospodarowania turystycznego Krainy Lessowych Wąwozów. Działanie to odbywa 

się w ramach projektu Promocja oferty turystyki aktywnej w Krainie Lessowych 

Wąwozów. 

• spotkaniu roboczym dotyczącym rewitalizacji rynku w Wąwolnicy. Odbyło się  wstępne 

spotkanie z projektantami, którzy przedstawili koncepcję przebudowy zabytkowego 

Rynku w Wąwolnicy Spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami odbędzie  

się 21 stycznia.  

• Udziale w pogrzebie druha Ochotniczej Straży Pożarnej z Celejowa. 

• Udziale w spotkaniu wigilijnym w klubie Seniora w Rąblowie, 

• Udziale w spotkaniu zainicjowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich Babki  

z Pomysłem pod nazwą Danie wspólnych chwil z Fundacją Biedronki. 
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• turnieju piłkarskim, którego organizatorem było Stowarzyszenie Aktywna  

i Nowoczesna gmina Wąwolnica. 

Wójt przedstawił również wydarzenia , które zostały zaplanowane w najbliższym czasie. 

Zaprosił na spotkanie opłatkowe, które wydarzy się w najbliższą sobotę oraz na 

uroczystości związane z odzyskaniem praw miejskich przez Wąwolnicę  planowane na 11 

stycznia 2025 r. 

Wójt podsumowując rok dodał, że na koniec roku mamy stabilność budżetu, stabilność 

zadań. Kolejny rok kończymy bez konieczności zaciągania kredytu. Przypomniał, że  na 

koniec 2024 roku to zadłużenie gminy będzie wynosiło dokładnie 2 329 198 zł. To jest 

bodaj najniższe zadłużenie od kilkunastu lat, dokładnie  10 lat temu, to zadłużenie 

wynosiło 4 miliony 623 000. Dzisiaj  jest to dokładnie połowa, a tych zadań 

wielomilionowych wykonaliśmy bardzo dużo liczymy  na to,  że dalej będziemy te duże 

zadania realizować, ale tutaj też dużo zależy od tego, jakie środki zewnętrzne pojawią się 

i oczywiście po nie będziemy sięgać. Wójt podziękować wszystkim pracownikom za 

realizację zadań. Pani Skarbnik za to, że tak pięknie prowadzi nasz budżet. Panu 

Sekretarzowi, Pani Beacie Gałek, która dba o nasze inwestycje.  

W związku z tym, że na Rynku została postawiona szopka Bożenarodzeniowa  i choinka 

Wójt podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do   tego, na czele z Panią Dyrektor 

Domu Kultury. 

Na koniec wystąpienia Wójt złożył życzenia na nadchodzące Święta i Nowy rok. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2024 rok. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Wójt Gminy Wąwolnica był omawiany  

na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodnicząca poprosiła  o przedstawienie opinii Komisji.   

Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych/…/ 

Ewelina Stefaniak stwierdziła, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, potwierdziła, że kworum jest 

zachowane następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.48.24 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2024 rok. została podjęta. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2024 r. 

 Projekt uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła 

o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad – Ewelina Stefaniak przekazała, że obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie wobec braku chętnych do zabrania głosu 

-zamknęła, odczytała projekt uchwały, stwierdziła, że kworum jest zachowane a następnie 

przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.49.24 w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na 2024 r. została podjęta. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Wójt Gminy Wąwolnica był omawiany  

na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą obrad Komisji stałych Radną Ewelinę Stefaniak  

o przedstawienie opinii wypracowanych podczas obrad wspólnego posiedzenia .   

Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych/…/ 

Ewelina Stefaniak stwierdziła, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, stwierdziła, że kworum jest 

zachowane, następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.50.24 w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków została podjęta. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2025: 

 a) prezentacja uchwały budżetowej, 

  Przewodnicząca poinformowała, że  projekt budżetu na 2025 r. Radni otrzymali w ustawowym 

terminie. 

 b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, 

 Przewodnicząca oddała głos Pani Skarbnik, która odczytała uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Wąwolnica na 2025 r. oraz uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Lublinie w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Wąwolnica na 2025 r. 

 c) odczytanie opinii komisji stałych, w tym opinii komisji budżetowej, 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą obrad Komisji stałych Radną Ewelinę Stefaniak  

o przedstawienie opinii wypracowanych podczas obrad wspólnego posiedzenia w sprawie 

uchwalenia Budżetu Gminy Wąwolnica na 2025 r. 

Radna Ewelina Stefaniak poinformowała, że - Komisja Budżetu, Inwestycji  i Gospodarki 

Mieniem Komunalnym oraz Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na wspólnym  posiedzeniu dnia 26 listopada 2024 roku 

wstępnie zaopiniowały projekt budżetu. To jest opinia obydwu komisji pozytywna. 



7 
 

Następnie dnia 3 grudnia 2024 roku odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji  

i Gospodarki Mieniem Komunalnym z Przewodniczącą i Wiceprzewodniczącą Komisji Spraw 

Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa  i Ochrony Środowiska  

z udziałem Wójta, podczas którego radni zostali zapoznani  z uwagami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w Lublinie do projektu budżetu  na 2025 rok. Uwagi RIO zostały naniesione 

do projektu uchwały. Podczas komisji dnia 17 grudnia 2024 roku ponownie obie komisje  

na wspólnym posiedzeniu opiniowały ostateczny projekt budżetu. Wniosków nie zgłoszono. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez obie komisje. 

 d) stanowisko Wójta dotyczące wniosków komisji, 

 W związku z tym, że  Komisje nie wniosły uwag do budżetu, punkt dyskusja nad wniesionymi 

poprawkami i ich przegłosowanie stały się bezprzedmiotowe. 

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał głosu Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, następnie potwierdziła kworum - na sali obecnych 12 z 14 radnych. 

 f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję -  głosów w dyskusji brak. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, który następnie po stwierdzeniu kworum poddała 

go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.51.24 w sprawie została podjęta. 

O godz. 15.15 Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach.  

O godz. 15.25 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. Kworum zachowane.   

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 Projekt uchwały, którego wnioskodawcą  był Wójt Gminy Wąwolnica był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię komisji.   

Przewodnicząca obrad Radna Ewelina Stefaniak stwierdziła, że - Uchwała została 

zaopiniowana pozytywnie przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie z braku chętnych do zabrania głosu 

zamknęła. 
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Odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.52.24 w sprawie została podjęta. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących zmiany rodzaju 

miejscowości z Wąwolnica -Kolonia część wsi Wąwolnica na Wąwolnica-Kolonia wieś. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą  był Wójt Gminy Wąwolnica był omawiany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii  

Przewodniczącą wspólnego posiedzenia Ewelinę Stefaniak. 

Radna Ewelina Stefaniak poinformowała że - obie komisje zaopiniowały uchwałę pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknęła. Odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących zmiany rodzaju 

miejscowości z Wąwolnica -Kolonia część wsi Wąwolnica na Wąwolnica-Kolonia wieś. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.53.24 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

dotyczących zmiany rodzaju miejscowości z Wąwolnica -Kolonia część wsi Wąwolnica  

na Wąwolnica-Kolonia wieś została podjęta. 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wąwolnica za 2024 r. 

Projekt uchwały był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii wspólnego posiedzenia panią 

Przewodniczącą obrad Ewelinę Stefaniak. 

Przewodnicząca obrad przekazała, że  uchwała została zaopiniowana pozytywnie przez obie 

komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, 

następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wąwolnica za 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.54.24 w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z prac Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica za 2024 r. została podjęta. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

Wąwolnica na 2025 r. 

Projekt uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła 

o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad – Ewelina Stefaniak przekazała, że obie Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie wobec braku chętnych do zabrania głosu 

-zamknęła, odczytała projekt uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

Wąwolnica na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.55.24 w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Wąwolnica na 2025 r. została podjęta. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli działalności Wójta w 

zakresie realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa budynku dawnego przedszkola wraz ze 

zmianą sposobu użytkowania na Centrum Integracji Społecznej w Wąwolnicy”. 

Projekt uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła 

o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad – Ewelina Stefaniak przekazała - Uchwała została 

zaopiniowana pozytywnie przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie wobec braku chętnych do zabrania głosu 

-zamknęła, odczytała projekt uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli działalności Wójta w zakresie 

realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa budynku dawnego przedszkola wraz ze zmianą 

sposobu użytkowania na Centrum Integracji Społecznej w Wąwolnicy”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota 

Kolibska, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska, Monika Wargocka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Kowalski, Michał Sadurski 

 Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr VIII.56.24 w sprawie została podjęta. 

Ad.14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Bartłomiej Rukasz złożył wniosek o pozyskanie na rzecz OSP w Wąwolnicy działki Nr 

53/1 znajdującej się w miejscowości Wąwolnica od Wspólnoty Gruntowej. Działka ta przylega 

do budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Wąwolnicy. Działka jest obecnie użytkowana przez 

OSP natomiast potrzebne jest uregulowanie własnościowe. Posiadanie ww. działki przez 

strażaków wpłynie na poprawę funkcjonalności i bezpieczeństwa oraz pozwoli na zwiększenie 
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przestrzeni manewrowej dla pojazdów strażackich. 

Przewodnicząca  odczytała wniosek. Wniosek zostanie przekazany Wójtowi Gminy. 

Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Kałdonek zadał pytanie odnośnie wyników przeprowadzonego postępowania 

przetargowego dotyczącego wywozu nieczystości, ściślej  gospodarki odpadami. 

Wójt na bieżąco opowiedział Radnemu. Poinformował, że oferty przedstawione w pierwszym 

przetargu przewyższały nasze możliwości, dlatego podjęto decyzję o rozpisaniu kolejnego. 

Otwarcie ofert nastąpi 23 grudnia, wtedy poznamy będą wyglądały koszty   

za zagospodarowanie odpadów komunalnych. 

Innych głosów nie było.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że korespondencja, jaka wpływała do Rady została 

przekazana na tablety. Natomiast w dniu wczorajszym, do Rady Gminy wpłynęła skarga na 

wójta. Przewodnicząca odczytała skargę, następnie poinformowała, że przekaże ją 

przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  w celu zbadania przez Komisję 

przedstawionych w skardze zarzutów i nadania biegu sprawie w tym przygotowanie  

stosownego projektu uchwały  wraz z uzasadnieniem  w przedmiotowej sprawie. 

Z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia i nowego roku Przewodnicząca złożyła 

wszystkim  życzenia  spokoju, radości oraz wszelkiej pomyślności w nadchodzącym roku 

2025. 

Ad. 16. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 15.50 zamknęła obrady  

VIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Protokół zawiera chronologiczny przebieg sesji oraz inne istotne fakty mogące mieć wpływ na 

ocenę ważności przebiegu sesji. 

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do protokołu. 

Nagrania z pełnym przebiegiem sesji udostępniono pod adresem: 

https://wawolnica.esesja.pl/transmisja/61747/viiiasesjaaradyawadniuaczwarteka19agrudniaa

2024.htm. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:                                                                             Przewodnicząca 

insp. ds. obsługi Biura Rady Gminy                                               Rady Gminy Wąwolnica :  

……………………………………..                                         …………………………………….. 

  Joanna Paciejewska                                                                              Dorota Kolibska 

 

 

 

 

 


